
Zápisnica z Rady školy pri ZŠ s MŠ, Koperníkova 24, Hlohovec 

 

Miesto a čas:  29.06.2020 o 17.30 hod. zborovňa ZŠ s MŠ Koperníkova 24, Hlohovec 

 

Prítomní/neprítomní: 

 Mgr, Elena Dobiašová, predsedníčka rady školy – prítomná 

 Adriána Brezulová, podpredsedníčka rady školy – prítomná 

 Mgr. Blanka Tamajková – ospravedlnená 

 Mgr. Iveta Moravcová – prítomná 

 JUDr. Mária Petríková – ospravedlnená 

 Mgr. Zlatko Vladovič – prítomný 

 Ing. Andrej Muller – prítomný 

 Mgr. Rastislav Hauliš – prítomný 

 Daniela Ukropcová – prítomná 

 Zuzana Raciková -  prítomná 

 Kristína Kurucová - prítomná 

 Hosť: PaedDr. Denisa Králičová – riaditeľka ZŠ 

 

Prezenčná listina prítomných tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 

2. Výročná správa o činnosti RŠ za rok 2019 

3. Schválenie plánu práce RŠ na rok 2020 

4. Návrh na počty žiakov do I. ročníka aj do prípravného pre budúci školský rok 

5. Aktuálne problémy školy 

6. Diskusia 

7. Uznesenie 

8. Záver 

 

Priebeh zasadnutia: 

 

K bodu 1: 

Predsedníčka rady školy privítala prítomných členov RŠ, riaditeľku školy PaedDr. Denisu 

Králičovú. Oboznámila ich s programom, ktorý dostali v pozvánke a ospravedlnila neprítomných 

členov RŠ. 

 

 



K bodu 2: 

Výročnú správu o činnosti RŠ za kalendárny rok 2019 na prerokovanie predniesla predsedníčka RŠ 

Mgr. Elena Dobiašová 

 

K bodu 3: 

Predsedníčka RŠ Mgr. Elena Dobiašová predložila členom na schválenie plán práce RŠ na rok 

2020. 

Hlasovanie: 

ZA: 9  PROTI: 0                  ZDRŽALO SA: 0 

 

K bodu 4: 

Riaditeľka školy PaedDr. Denisa Králičová, oboznámila prítomných o ukončenom zápise na 

plnenie povinnej školskej dochádzky na základe počtu zapísaných detí do I. ročníka: 37 žiakov, 4 

žiaci majú odklad školskej dochádzky. Do prípravného ročníka je zapísaných 10 žiakov a do MŠ 

bolo zapísaných 25 detí. 

 

K bodu 5: 

Riaditeľka školy oboznámila prítomných o rozbehnutých projektoch na škole a to je Lesná 

pedagogika, ktorá prebieha v 3. a 4. ročníkoch a Fenoméni sveta, do tohto projektu sa zapojili žiaci 

II. stupňa. 

 

K bodu 6: 

Vedúca odboru školstva p. Mgr. Iveta Moravcová predniesla informácie týkajúce sa našej ZŠ s MŠ 

a súčasnej situácie školskej politiky v meste Hlohovec. 

 

K bodu 7: 

Uznesenie RŠ zo dňa 29.06.2020 

 

a) RŠ berie na vedomie bez pripomienok 
 

- Prerokované body programu zasadnutia 

- Počty zapísaných detí na plnenie povinnej školskej dochádzky do   I. ročníka, prípravného 

 ročníka aj MŠ a navrhované počty tried do ZŠ s MŠ  

 

b) RŠ schválila bez pripomienok 
 

- Plán práce RŠ na rok 2020 

K bodu 8:                                                                                                                                  

Predsedníčka RŠ poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie RŠ. 

 

Zapísala:  Mgr. Elena Dobiašová 

 

V Hlohovci 26.06.2020 

 

                                                        ___________________________ 

         Mgr. Elena Dobiašová 

                                                         predsedníčka rady školy 


